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1. W imieniu mieszkafc6w ul. Plockiej, oraz uzltkownik6w Rodzinnych
Ogrod6w Dzialkowych polo2onych w tym rejonie, proszg Pana Prerydenta o
wycofanie sig z decyzji zezwalajqcej na budowg wysoce szkodliwej instalacji
mobilnej wytw6rni mas bitumicmychprzez firmg MCC S.A. na terenie dztatek
na ul. Plockiej 166, 168, 170 we Woclawku. Mieszkancy czuj4 sig oszukani
brakiem szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem decyzji
Wojew6dzkiego Inspektoratu Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy. W pehri
podzielam zdanie mieszkafc6w 2e szkodliwe substancje przy wytwarzaniu
mas bitumiczlych oddziaiywujq negatyvinrie na Srodowisko w promieniu do
3.5 km. Wobec powy2szego wnoszg o rewizjq wczefniej podjgtych decyzji i
uniemozliwienie budowy tej instalacji.
W ci4gu ul. Kruszyiskiej od ul. Planty do ronda Falbanka arajduje sig 10
uschnigtych drzew. ProszE o ich usunigcie i nasadzenie w to miejsce nowych.
MieszJcaricy Michelina narzekajq na uci4zliwy wyb6j na ulicy Paprociej, przy
skrzyinwantu z ulicq Michelfuisk4. Proszg o naprawienie tej niedogodnodci dla
uzltkownik6w tej drogi.
Mieszkaticy ul. Nalkowskiego twierdz4 2e zainstalowane tam progi
ntalnraj1ce sq zbyt niskie, przez co nie powoduj4 wla5ciwego ograniczenia
prgdkoSci pojazd6w. Proszg r6wnie2 o zalante masq bitumiczn4 plyt
betonowych, ll6re stanowi4 utwardzenie tej ulicy w nracznej czg(ci.
Wspomniane wnioski dotycz4czgSci drogi od ul. Zbiegniewskiej do Fredry.
Mieszkaicy ul. Metalowej i Kaletniczej znajduj4cych sig w sqsiedztwie firmy
produkcyjnej FABER-CNC mieszcz4cej sig przy ul. Kaletniczej 4 i 6,
protestuj4 przeciwko uci4zliwoSci, jakie ona dla nich powoduje. Calo dobowa
produkcja wiqze sig odczuwanymi prznz mieszkaric6w drganiami, halasem,
buczeniem, co zakl6ca mir domowy i spok6j nocny. Stan psychiczny
mieszkafc6w jest na granicy wytrzymalo ci, co mo2e doprowadzi6 do
eskalacji konfliktu z wla5cicielem frmy, k6ry kompletrie ignoruje skargi
s4siad6w Dlatego proszg Pana Prezydenta o skutecznq interwencjg, kt6ra
doprowadzi do zadowalajqcy ch roz-wi4zai dla pokrzywdzonych przez frmg
Faber ludzi z s4siedzwa.
Miesd<ancy Michelina domagajq sig wigkszej iloSci koszy na Smieci w
gl6wnych ci4gach ulicmych ich osiedla. Zwigkszente iloSci koszy spowoduje
zmntejszefie walaj4cych sig Smieci, co poprawi wizerunek osiedl4 oraz stan
Srodowiska.
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7. w zwi4zku z katasffof4 i zawaleniem sig jezdni, przy przeplawie mostowej na

rzece zglowi4czce w ci4gu ul. wysokiej proszQ o informacjg, czy byty robione

systematyczne analizy przegl4du tego obielcfu iruimierskiego przez slu2by do

tego powolane. Jaki jest stan techniczty calego obiektu'

s. pr;szg o wyjaSnienie dlaczego sp6&a miejska MBM wynajmuje na swoje

potrzeby bi*o*" pomieszczenia w obiektach Wzorcowni pr4, ul. Pulaskiego

O totut SZ. Zdantemmoim, i wielu mieszkaric6w lepszym, bardziej

ekonomicznym rozwiEzaniem bylo by wynajgcie lokalu biurowego w

obiekach miejskich , k16rych wlascicielem jest Gmina Masto wloclawek.

9. Na pro6bg mieszkafc6w proszq o informacjq dlaczego lokatorzy nowo

'wybudowanych blok6w mieszkalnychptry ul, Celulozowej bqd4 wplaca6

kaucjg. Na pocz4tku tego projektu nie bylo mowy o kaucji, jako formy

zab"rpiecrena dla wla6ciiiela jakim jest Gmina Miasto Wloclawek. Jaka ma

by6 wysokoS6 tej kaucji i z czego ma ona wynikai'
ro.Vlieszlancy Vtl"tt"tinu * ciqgu alei Jana Pawla II od ulicy Wiewi6rczej do ul.

Pocztowej, sq zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez

kierowc6w, lc1krrzy roztvijaj4 duZe prgdkoSci na drodze serwisowej przy ich

posesjach. tatie iaarzeniamaj4 miejsce n, aszcza w godzinach szczytu, by

"-i"e"tworz4cesigkorkipomigdzyrondami.Mo2ekoniecznejestwtymmiejscu usytuowanie urz4dzef spowalniaj4cych ruch, oraz wzmo?erie patroli

policjant6w z ruchu drogowego.

il- ilrosig pana prerydenta o wnikliwe i ponowne roqatzenie skargi na

Komendanta Strazy Mej skiej' wniesione przez Pata
zamieszkalego ul. Prusa- co prawda skarga na dziatalnos6 Kolen9anta

Sna4'MejskiQzo*alaodrzuconauchwal4RadyMiastazdnia3lmaja2022'
ale wnioskodawca czuje sig pokrrywdzony i prosi o Ponowne rozpafzenie

sprawy.
Pana Prezydenta o udzielenie szczegolowych wyjafiief, dlaczego

sp6lka,,Baza" zarz4dzaj1cacmentarzem komunalnym we Wloclawku zdaniem

gotym okiem w idat ze zadane zostalo znaczrie przeplacone'

wielu mieszkaric6w mamofrawi publiczne Srodki przeznaczaj4c 100 tys. zl. na

ulozenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co

stanowi kwotg 375, 94 zl. zametr l{]V1tadratowy. z analiry cen w hurtowniach

budowlanych, oraz wykonawc6w tejze usiugi wynika 2e zat7 kwotg moaa

byto by wykonad co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza- Proszg

o-przedstawienie kosztorysu, oraz zapylah ofertowych zvti4zarrych z tym

"ud*i.-. 
Proszg r6wnie2 o wnikliwq kontrolg ze strony urzgdu Miasta, bo
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